



目次

专家观点

- 3 推动新一代信息技术与实体经济融合发展:基于智能制造视角

..... 赵剑波

科技战略与政策

- 17 论功能性产业政策的目标和政策工具——基于日本新能源汽车产业的案例分析

..... 田鑫

区域科技与创新

- 32 创新平台发展对区域创新能力的溢出效应研究

..... 陈洪玮 王欢欢

创新战略与管理

- 47 研发人员专业异质性与合作稳定性对企业二元创新平衡的影响

..... 汤超颖 董品华

科技创新与创业

- 63 私营企业家的身份体系如何影响创业导向? ——基于模糊集的定性比较分析

..... 戴维奇 黄婷婷 傅颖

科技人力资源与管理

- 80 “势不两立”还是“相得益彰”:领导下属正念一致性与创新绩效

..... 姚柱 罗瑾琰 张显春

- 94 自我牺牲型领导对员工建设性越轨行为的影响机制

..... 王艳子 王聪荣

SCIENCE OF SCIENCE AND MANAGEMENT OF S. & T.(MONTHLY)

Vol.41, NO.03

CONTENTS

- 3 The Integration of the New Generation of Information Technology with the Real Economy: Based on the Paradigm of Smart Manufacturing
..... **ZHAO Jianbo**
- 17 The Objectives and Policy Tools of Functional Industrial Policy: A Case Study on the Development of New Energy Vehicle Industry in Japan
..... **TIAN Xin**
- 32 Research on the Spillover Effect of Innovation Platform Development on Regional Innovation Capability
..... **CHEN Hongwei, WANG Huanhuan**
- 47 The Influence of R&D Employees' Expertise Diversity and Cooperation Stability on Firm Ambidexterity
..... **TANG Chaoying, DONG Pinhua**
- 63 How does Private Entrepreneur's Identity Affect Entrepreneurial Orientation? A Fuzzy-Set Qualitative Comparative Analysis
..... **DAI Weiqi, HUANG Tingting, FU Ying**
- 80 "Rivalry" or "Complementarity": Congruence in Leaders-Subordinates' Mindfulness and Innovation Performance
..... **YAO Zhu, LUO Jinlian, ZHANG Xianchun**
- 94 The Influencing Mechanism of Self-Sacrificial Leadership on Employees' Constructive Deviance
..... **WANG Yanzi, WANG Congrong**